
 

Aan: 
mevrouw J. Huisman-Holmersma 
en de heer E.R. Veenstra 
 
(i.a.a. de overige statenleden) 
 
 

   
 
 
 
Assen, 28 oktober 2003 
Ons kenmerk 43/6.19/2003008422 
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 41 van het Reglement van orde inzake 
gesubsidieerde arbeid  
 
 
 
Geachte heer en mevrouw, 
 
In uw brief van 12 september 2003 stelt u ons een vijftal vragen inzake het korten van 
ID-banen. Hierbij beantwoorden wij deze vragen.  
 
Vraag 1 
Is het college al in gesprek met gemeenten over het handhaven van gesubsidieerde 
banen? 
 

Antwoord 
Ja, het college zoekt in die gesprekken naar een gezamenlijke inzet van ge-
meenten en provincie om gesubsidieerde arbeid als maatschappelijk en reïnte-
gratie-instrument te behouden.  

 
Vraag 2 
Is het college van plan om met kracht te lobbyen in Den Haag voor behoud van ID-
banen? 
 

Antwoord 
Ja, die lobby wordt gevoerd in noordelijk verband. In het bestuurlijk overleg van 
2 oktober 2003 heeft het kabinet duidelijk gemaakt dat in de systematiek van 
het verdelen van reïntegratiebudgetten rekening wordt gehouden met de ar-
beidsmarktsituatie in het Noorden; een hoog aandeel gesubsidieerde banen 
leidt tot een hoger reïntegratiebudget. Het Samenwerkingsverband Noord-
Nederland blijft dit actief volgen. 
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Vraag 3 
Heeft het college gedacht aan de mogelijkheden van het stimuleren van leerbanen, 
bijvoorbeeld in de bouwnijverheid en in samenwerking met het midden- en kleinbe-
drijf? 
 

Antwoord 
Ja, hierover vinden gesprekken plaats. 

 
Vraag 4 
Is er een mogelijkheid voor de provincie om bij het uitbesteden van projecten voor-
waarden in te bouwen over een aantal gesubsidieerde banen? 
 

Antwoord 
Wij zien met name mogelijkheden die aansluiten bij initiatieven van werkge-
versorganisaties zelf. In dit verband hechten wij vooral aan initiatieven van 
werkgeversorganisaties zelf. In het kader van het bestrijden van jeugdwerk-
loosheid zetten werkgeversorganisaties zich in voor het creëren van 10.000 
leerbanen in Nederland. Dit soort initiatieven juichen wij toe. Over ons aanbe-
stedingsbeleid hebben wij u onlangs per brief van 13 mei 2003 geïnformeerd. 
Aan uw vraag zullen wij aandacht besteden in het reeds lopende proces van ac-
tualisering van ons inkoop- en aanbestedingsbeleid. 

 
Vraag 5 
Is het mogelijk een provinciaal stimuleringsfonds gesubsidieerde arbeid in te stellen? 
 

Antwoord 
Wij onderzoeken momenteel verschillende mogelijkheden die bijdragen aan het 
behoud van gesubsidieerde werkgelegenheid in Drenthe. Het college onder-
schrijft op dit moment de noodzaak van een provinciaal stimuleringsfonds ge-
subsidieerde arbeid daarom niet. 

 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
kf/coll. 
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